

Stichting Wijkraad Molenhoek

Sasseltberg 15
5242 GN Rosmalen
Tel. 073-5215723
06-21117409

E-mail info@wijkmolenhoek.nl
Website www.wijkmolenhoek.nl



Verslag bestuursvergadering Wijkraad Molenhoek 12 april 2022

Aanwezig : Desiree Dolle, Peter van Gerven, Kees Henkelman,
Hendrik-Jan Melissen, Ben van den Reek, Rob Thieme en
Jan Timmers (voorzitter).
Gast :
Afwezig : Maria van der Sommen, Rutger Janssens (wijkmanager).
Versie en datum : versie 1 20 mei 2022.

1. Opening en vaststelling van de agenda.

Jan Timmers opent de vergadering en heet eenieder welkom.
Maria van der Sommen heeft gemeld dat zij ziek is.
Rutger Janssens heeft zich afgemeld.

Aan de agenda wordt toegevoegd de situatie bij BijBomans (agendapunt 5) en verder overeenkomstig vastgesteld.

2. Mededelingen vooraf.

Er zijn geen mededelingen vooraf.

3. Ingekomen en uitgaande post (Peter van Gerven).

De correspondentielijsten week 11 t/m 14 2022 geven geen aanleiding tot opmerkingen.

4. Verslag BV 15 maart 2022.

Naar aanleiding van het verslag:

- Koptekst: 15 februari moet zijn 15 maart.
- Gebiedsvisie: Jan Timmers licht toe dat hij de bijeenkomst van het Bewonersradenoverleg s'-Hertogenbosch-Oost op 4 april heeft bijgewoond. Deze stond in het teken van de Omgevingswet/-visie.
- Situatie BijBomans: Voorgesteld wordt om de hier aangegeven tekst in te korten. Dit zal in het samenvattend verslag worden gecorrigeerd.
- Bestuursreglement: De diverse werkgroepen moeten nog reageren; wordt in de BV van mei geagendeerd.
Kees Henkelman heeft een Jaarplan wijkraad Molenhoek 2022 opgesteld (agendapunt 6)..
- Buurtbijen: De supportgroep Buurtbijen zal haar werkzaamheden voortzetten.

Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld.

5. Buurtkastjes.

Mw. Tiny Schulp heeft een mail gestuurd waarin zij aandacht vraagt voor een in haar ogen goed initiatief om buurtkastjes in de wijk/Rosmalen te plaatsen waarin door wijkbewoners "boodschappen" kunnen worden geplaatst voor wijkbewoners

die dit nodig hebben. Zij vraagt voor dit initiatief ondersteuning van de wijkraad. Het bestuur is de mening toegedaan dat in de wijk Molenhoek weinig tot geen behoefte bestaat aan de voorstelde ondersteuning. Het is de inschatting dat er weinig tot geen wijkbewoners zijn die hiervan gebruik willen/moeten maken. Besloten wordt om als wijkraadbestuur geen initiatieven op dit gebied te ontwikkelen. Mochten er wijkbewoners zijn die hier wel aandacht aan willen geven en/of energie in willen steken en hier op een of andere manier ondersteuning voor nodig hebben, dan kunnen zij zich melden. Wij zullen op onze website en onze digitale nieuwsbrief dit initiatief onder de aandacht brengen.

6. Jaarplan 2022 wijkraad.

Het door Kees Henkelman opgestelde tweede concept wordt doorgenomen en onder dankzegging aan Kees goed gekeurd en vastgesteld. Het plan kan worden opgenomen in de website en in de nieuwsbrief.

Eind van dit jaar wordt dit geagendeerd voor een evaluatie.

7. Missie, visie, ambities werkgroep Infra.

Rob Thieme geeft aan dat de werkgroep Groen hierin ook een aandeel heeft en dat dit een gemeenschappelijke klus is. De werkgroepen Groen en Infra gaan verder werken aan een missie, visie en ambities. In dit verband wordt gewezen op een eerder vastgestelde notitie vanuit de wijk(raad) gebaseerd op de inbreng van de diverse wijkbewoners tijdens de hiervoor georganiseerde avonden (Visie toekomst wijk Molenhoek). Peter zal de stukken hierover opzoeken en verspreiden onder de leden.

8. Resultaten wijkschouw.

Rutger Janssens is ook van de resultaten van de wijkschouw op de hoogte gesteld en heeft toegezegd dit onder de aandacht te brengen van de diverse betrokken gemeentelijke disciplines. Zodra hierover meer bekend is zal een delegatie vanuit de gemeente met een vertegenwoordiging vanuit de werkgroepen diverse knelpunten vanuit de schouw gaan bezichtigen. De bedoeling is dat er afgesproken wordt wat de mogelijkheden zijn om verbetering aan te brengen en dit op te nemen in een plan van aanpak.

Jan Timmers en Hendrik-Jan Melissen zullen contact opnemen met hun gemeentelijke gesprekspartners over de voortgang van het onderhoudsplan voor de wijk.

9. Bestuursreglement.

Kees Henkelman vraagt om reacties vanuit de diverse werkgroepen. Het is de bedoeling dat dit in de BV van mei wordt geagendeerd.

10. UBO.

Kees Henkelman heeft dit in zijn portefeuille en heeft de gevraagde informatie aangeleverd. Voor nu afgehandeld.

11. Bijdragen huisbezoeken 80+.

Peter van Gerven vraagt aandacht voor de hulpverzoeken die vanuit de huisbezoeken naar voren zijn gekomen.

Er zijn een vijftal concrete verzoeken, die de projectgroep op korte termijn niet op kan pakken, waardoor deze zijn doorgeleid naar de wijkraad Molenhoek. Het gaat

dus om verzoeken van 80+-ers, veelal weduwe/ alleenstaand, wonende in onze wijk voor onderhoud van hun tuin of een andere soort vraag.

Het bestuur besluit deze hulpvragen te plaatsen op de website en digitale nieuwsbrief met de oproep aan wijkbewoners om de helpende hand te willen bieden.

Tot op heden heeft hij geen reacties ontvangen van wijkbewoners die de helpende hand willen bieden. Nogmaals onder de aandacht brengen via website en nieuwsbrief?

12. Rondje langs de werkgroepvelden.

Bestuur algemeen (Jan Timmers):

- Bewonersradenoverleg 's-Hertogenbosch-Oost: Jan licht zijn deelname aan de bijeenkomst van het Bewonersradenoverleg 's-Hertogenbosch-Oost toe. Deze stond in het teken van de omgevingsvisie/plan en de gebiedsvisie. Dit alles komt voort uit de omgevingswet die van kracht is. Het gemeentelijk omgevingsloket werkt nog niet geheel naar behoren. De gemeente gaat participatie organiseren m.b.t. de ontwikkeling van gebiedsvisies.
- Asfaltcentrale: Aan Rutger Janssens vragen wat de stand van zaken is.
- Bewonersradenoverleg stedelijk: Jan deelt mede dat op 14 april een volgende bijeenkomst is die in het teken van jongeren staat. Hij zal hieraan deelnemen; andere leden van het bestuur kunnen hieraan ook deelnemen.

BijBomans (Ben van den Reek):

- Beheergroep: Ben geeft aan dat er een gesprek heeft plaatsgevonden met Jan en Maria over de werkzaamheden binnen de beheergroep.
- Voortgang: Alle activiteiten zijn weer opgestart; deelname is nog wel minder dan voor de coronatijd.

Communicatie (Maria van der Sommen):

Door de afwezigheid van Maria geen verdere bijzonderheden.

Financiën en Fondsenwerving (Kees Henkelman):

Geen bijzonderheden.

Openbare en sociale veiligheid (Peter van Gerven):

Peter heeft een gesprek gehad met Peter de Leeuw. De stichting Hart Veilig is inmiddels ook weer opgestart en de organisatie van een herhalingscursus reanimatie kan georganiseerd worden.

Openbare ruimte en groen "Groen"(Desiree Dolle):

Desiree verwijst naar het verslag van de werkgroep Groen. Volgende week komt de werkgroep weer bijelkaar. Punt van aandacht/bespreking is de wijkverlichting en de planning en uitvoering van werkzaamheden. De wijkraad/de bewoners worden graag van te voren op de hoogte gesteld of nog beter van te voren geraadpleegd.

Kees Henkelman vraagt of er iets bekend is over de 2^{de} fase van de Sportlaan. Het antwoord is niet bekend.

Ruimtelijke ordening en verkeer “Infra” (Rob Thieme):

Rob meldt dat hij een gesprek heeft met de voorzitter van de Vve De Hoef over de situatie bij het fietspad.

Hij wil graag versterking van de werkgroep.

Hij geeft aan dat bij de rotonde bij Den Biesch afgelopen week twee ongelukken zijn gebeurd. Hij zal hierover contact opnemen met de gemeentelijke instantie.

13. Wat verder nog ter tafel komt/rondvraag.

Er komt verder niets meer ter tafel en van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt.

14. Sluiting.

De voorzitter sluit de vergadering en bedankt iedereen voor hun inbreng.

De informatie verzonden met dit (e-mail) bericht is vertrouwelijk en uitsluitend bestemd voor de geadresseerden. Gebruik van deze informatie door anderen dan de geadresseerden is, zonder voorafgaande toestemming van de rechthebbende, verboden. De Stichting Wijkraad Molenhoek staat niet in voor de juiste en volledige overbrenging van de inhoud van een gezonden (e-mail) bericht, noch voor de ontvangst hiervan.